
Z  ápisnica  

Prítomní: Filip Rázga (prezident klubu)
Jana Minaroviech (generálny sekretár klubu)
Benedikt Nagy
Ondřej Martinák
Katarína Olešanská (prísediaci nečlen)

Zápisnica zapísaná dňa 18.12.2010 na zasadnutí členskej schôdze klubu Kensei Dojo Senec (ďalej len 
klub).

Program zasadnutia:
1) Hodnotenie klubu
2) Kúpa tatami
3) Vízie do budúcnosti a napredovanie klubu

Závery zo zasadnutia:
1) Prezident klubu zhodnotil aktivity klubu za rok 2010. Vyzdvihol význam zúčastňovania sa rôznych 
sústredení,  seminárov  a  víkendových  akcií  so  spriatelenými  klubmi,  ktoré  významne  prispievajú  v 
napredovaní jeho členov. Zdôraznil, že je prínosné, keď sa členovia pravidelne zúčastňujú cvičení.
2) Členovia klubu odsúhlasili kúpu tzv. tatami, ktoré zlepšia priebeh cvičení.
3) Prezident klubu uviedol ako hlavný plán a víziu do budúcnosti pokračovať, v čom sme začali. A to 
hlavne neustále  skvalitňovať  výuku,  prístup k informáciám a progres.  Súčasne vyzdvihol  dôležitosť 
utužovania kontaktov.

Zapísala Jana Minaroviech, 18.12.2010, v Bratislave

Filip Rázga Jana Minaroviech


